
第1頁

摩根基金  |  2018年10月24日

續下頁

基金董事會的通知

敬啟者：

每年，閣下有機會在股東週年大會上為基金的各項事宜投票。

閣下並不需要親自出席投票。閣下可以利用代表委任書，通知我們閣下的投票意向。 

請留意，基金組織章程經更改後，各董事輪流膺選連任，以使每名董事每四年獲提議重選一次。因此，今年全部董事將

會被分為三組以不同時間長度獲提議重選，而只有一組董事於2019年的股東週年大會上獲提議重選。

我們亦提議修改有關董事薪酬的決議之格式，以使股東於往後的股東週年大會上考慮將於下一曆年支付的薪酬，而非批

准上一年度支付之薪酬。為此，今年將有兩項關於董事薪酬之決議：一項是批准截至2018年6月30日止會計年度之已支

付薪酬，另一項是批准截至2019年6月30日止會計年度之將支付薪酬。

倘閣下在閱讀以下的資料後有任何疑問，請與註冊辦事處或閣下的代表聯絡。如欲索取上一財政年度的已審計年度 
報告，請瀏覽 jpmorganassetmanagement.com/jpmf 或聯絡註冊辦事處。閣下貴為我們的股東，我們誠摯希望閣下繼續與

我們投資。
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JPMORGAN FUNDS | 24 OCTOBER 2018 

A Message from Your Fund’s Board 

Dear Shareholder, 

Each year, you have the opportunity to vote on various business matters of your Fund at an annual general meeting.  
You do not need to attend in person to vote. You can use the proxy form to tell us how you want to vote.  

Please note that following the change of Articles of the Fund, Directors are now appointed on a rolling basis with the intention
that each Director will be proposed for re-election every fourth year.  As a result of this, all Directors will be proposed for re-
election in three groups for varying amounts of time this year, with only one group of Directors being proposed for re-election
at the AGM in 2019. 

It is also proposed to change the format of the resolution relating to the directors’ remuneration so that at future AGMs 
shareholders will consider the remuneration to be paid for the future calendar year rather than approving the remuneration to 
be paid in the previous year.  To achieve this, there will be two resolutions on Directors remuneration this year - one to approve 
the remuneration paid in the accounting year ended 30 June 2018 and the other to approve the remuneration to be paid in the 
accounting year ended 30 June 2019. 

If you have any questions after reading the information below, please contact the registered office or your local representative.  
To obtain a copy of the Audited Annual Report for the past fiscal year, go to jpmorganassetmanagement.com/jpmf or contact the 
registered office. We value you as a shareholder and sincerely hope you will continue to invest with us. 

Jacques Elvinger  For the Board 

Items requiring your vote – please respond by 19 November 2018 

JPMorgan Funds – Notice of Annual General Meeting THE MEETING 
Location  Registered office of the Fund (see 
below) 

Date and time  Wednesday, 21 November 2018 
at 15:00 CET

Quorum None required

Voting  Agenda items will be resolved by  
a simple majority of the votes cast

THE FUND 
Name  JPMorgan Funds 

Legal form  SICAV 

Fund type  UCITS   

Auditors   PricewaterhouseCoopers  
Société coopérative 

The meeting will be held at the location 
and time stated in the right-hand 
column.  

Agenda for Meeting and Shareholder Vote 

1   Presentation of the report from 
Auditors and Board for the past 
fiscal year. 

2   Should shareholders adopt the 
Audited Annual Report for the past 
fiscal year? 

3   Should shareholders agree to 
discharge the Board for the 
performance of its duties for the past 
fiscal year? 

4  Should shareholders approve the  
Directors’ fees for the year ended 30 
June 2018? 

5   Should shareholders approve the 
Directors' fees for the accounting 
year ending 30 June 2019? It is 
proposed that this will be €86,000 for 
the Chairman and €68,000 for each 
independent Director.

Jacques Elvinger  謹代表董事會

須閣下投票的項目 – 請於2018年11月19日前回覆

摩根基金 – 股東週年大會通告 大會

地點   本基金的註冊辦事處（見下文）

日期及時間   2018 年 11 月 21 日星期三 
下午 3 時正（歐洲中部時間）

法定人數   無

投票   議程項目將由簡單多數投票票數通過

本基金

名稱   摩根基金

法律形式   可變資本投資公司

基金類型   可轉讓證券集體投資企業

核數師   PricewaterhouseCoopers
Société coopérative

註冊辦事處

6 route de Trèves
L-2633 Senningerberg, Luxembourg

電話   +352 34 10 1

傳真   +352 2452 9755

大會將於右旁所列的地點及時間舉 
行。

大會議程及股東投票

1 提交上一財政年度的核數師及董

事會報告。

2 股東是否採納上一財政年度之已

審計年度報告？

3 股東是否同意免除董事會於上一

財政年度任內所承擔之責任？

4 股東是否批准截至2018年6月30日
止年度之董事袍金？

5 股東是否批准截至2019年6月 
30日止會計年度之董事袍金？建

議董事會主席之袍金將為86,000
歐元，每位獨立董事之袍金將為

68,000歐元。

6 股東是否確認委任Ms Susanne van 
Dootingh（自2017年12月15日起

為董事會增任成員，以代替Mr 
Jean Frijns）並選任其為本公司董

事？

7 是否重新委任Susanne van 
Dootingh、Peter Schwicht 及 Iain 
Saunders為董事會成員，任期為一

年？
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下一步

如欲以代表委任書投票，請利用在 jpmorganassetmanagement.com/extra 的代表委任書。閣下的表格須（經郵寄或傳真）

於2018年11月19日星期一下午6時正（歐洲中部時間）前送達註冊辦事處。

如欲親自投票，請親自出席會議。

註冊號碼 (RCS Luxembourg)   B 8478

過去的財政年度   截至 2018 年 6 月 30 日 
為止的 12 個月

8 是否重新委任John Li 及 Dan 
Watkins為董事會成員，任期為兩

年？

9 是否重新委任Massimo Greco 及 
Jacques Elvinger為董事會成員，

任期為三年？

10 股東是否重選

PricewaterhouseCoopers Société 
coopérative為本公司之核數師且批

准董事會同意其委任條款？

11 股東是否批准支付任何於上一 
財政年度已審計年度報告內之 
分派？


